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Tuż po wygranym meczu z Realem Madryt na konferencji prasowej pojawił

się trener Giallorossich, Rudi Garcia. Wypowiedzi udzielił także bohater

wczorajszego spotkania, Francesco Totti.

 

Totti:

- Musimy zajść w Lidze Mistrzów tak daleko, jak to tylko możliwe. Wiemy, że to

ciężkie zadanie, bo są drużyny silniejsze od nas, jednak mamy nadzieję stawić czoło

każdemu kogo napotkamy na swej drodze.

- Opuszczać boisko w aplauzie zawsze było przyjemnością. Real Madryt jest moją

drugą drużyną na liście, dlatego jestem dumny. Ważne jest aby spisywać się dobrze

i udowodnić, że Roma może mieć coś do powiedzenia, nawet jeśli jest jeszcze tak

wcześnie.

- Chcemy spisać się lepiej niż w poprzednim sezonie, nasz skład musi walczyć o

Scudetto, spróbujemy je wygrać. Rozgrywamy świetny międzynarodowy turniej z

 poważnymi drużynami, dlatego cieszymy się będąc częścią tego wspaniałego

tournee.

 

Garcia na konferencji prasowej:

- Mieliśmy trochę problemów w pierwszej połowie, ale mogliśmy zdobyć swoją

nagrodę w drugiej. To tylko mecz towarzyski, ale lepiej jest wygrać na boisku w taki

sposób jak zrobiliśmy to dzisiaj.

- Będzie wspaniale jeśli przejdziemy przez fazę grupową Ligi Mistrzów. Powtórzę

jeszcze raz, naszym priorytetem będzie liga. Chcemy zakończyć sezon tak wysoko

jak to tylko możliwe i wiemy, że będzie to ciężkie zadanie, ponieważ w stawce jest

wiele mocnych drużyn.

- Mamy jesze dużo pracy do wykonania. Jesteśmy na dobrej drodze, wszystko idzie

zgodnie z terminami dużyny i zawodników. Zdobyliśmy trzy punkty i wciąż możemy

dojść do finału.
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